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Lerum       
 

Protokoll fört vid årsmöte 2024-02-28 kl. 15:00-16:00 i Equmeniakyrkan, Lerum  

Under mötet visas ett avsnitt från TV4 där Åsa Lindeborg talar om äldreomsorgen och efter mötet 

berättar Agneta Sporsén om vår resa i Arns fotspår. 

  

§ 1 Mötets öppnande  

Föreningens ordförande, Gun-Britt Delsvik Svensson, hälsar alla närvarande välkomna och öppnar 

mötet.  

  

§ 2 Parentation  

Vi håller en tyst minut för dem som avlidit under året.  

 

§ 3 Godkännande av kallelse till årsmötet   

Mötet godkänner kallelsen till årsmötet.   

  

§ 4 Fastställande av dagordning  

Mötet godkänner dagordningen.   

              

§ 5 Val av ordförande för mötet  

Mötet väljer efter förslag Ritha Lindh till ordförande för årsmötet. 

 

§ 6 Val av sekreterare för mötet  

Mötet väljer efter förslag Gunvor Tornéus till sekreterare för mötet. 

 

§ 7 Val av justerare tillika rösträknare för mötet 

Mötet väljer efter förslag Maarit Järvelä och Gun Nyman till att justera protokollet. 

 

§ 8 Inkomna motioner och förslag 

Inga motioner eller förslag har kommit in. 

               

§ 9 Verksamhetsberättelsen  

Mötesordföranden läser upp rubrikerna i verksamhetsberättelsen för 2023 och lämnar därefter ordet 

fritt.   

Mötet godkänner verksamhetsberättelsen och den läggs till handlingarna.  

  

§ 10 Ekonomisk berättelse  

Föreningen kassör, Ulla-Britt Åhrén går igenom den ekonomiska berättelsen för 2023. Ordförande 

lämnar, efter genomgång, ordet fritt.  

Mötet godkänner den ekonomiska redogörelsen och den läggs till handlingarna.  

 

§ 11 Förfarandet med överskott 

Mötet godkänner att årets överskott balanseras i ny räkning. 

             

§ 12 Revisorernas berättelse  

Föreningens revisor, Anna-Lena Mellqvist, läser upp revisorernas berättelse. Mötet godkänner 

revisionsberättelsen och den läggs till handlingarna.   
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§ 13 Beslut om ansvarsfrihet  

På förslag från revisorerna beslutar mötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen 

omfattar.   

 

§ 14 Val  

Val förrättas enligt valberedningens förslag  

  

Kassör Ulla-Britt Åhrén  2 år      

Ledamöter Gunvor Torneus  2 år 

Kjell Lundmark  2 år 

Lerny Hermansson  2 år      

    

Ersättare Maritha Backlund  1 år 

Monica Landahl  1 år 

 

Revisor Pia Jäderklint  2 år       

 

Ersättare i kommunens pensionärsråd till 2026 

Gunvor Tornéus 

   

Representanter till Boulealliansen för  1 år 

Carl-Axel Arkevall                                                 

Bengt Svenrot                             

Erna Karlsson                                 

  

Valberedning  

Gun Bohlin    1 år                                                      

  

Mötet beslutar enligt förslag.  

  

§ 15 Tack och Avtackningar   

Ritha Lindh och Gunvor Tornéus tackas för deras insats som ordförande respektive sekreterare. 

Sylvia Lennartsson som avgår i styrelsen avtackas. 

  

§ 16 Avslutning  

Gun-Britt Delsvik Svensson tackar mötesdeltagarna för visat intresse och avslutar årsmötet.  

 

  

Vid protokollet  

 

  

  

Gunvor Tornéus    Ritha Lindh 

Sekreterare    Ordförande  

 

 

 

  

Maarit Järvelä    Gun Nyman 

Justerare     Justerare 
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1 Inledning 
 

PRO Lerum bildades 1944 och vi håller till på Ågården, en fastighet som vi hyr av 

Lerums kommun. Det är en stor fördel för föreningen att fritt kunna förfoga över egna 

lokaler. Det ökar gemenskapen och förenklar både för planering och genomförande 

av våra sammankomster, aktiviteter och studiecirklar. 

Medlemsantalet 2023-12-31 var 420. 

Årsavgiften för 2023 var 320 kr. 

 
2 Styrelsen m.m. 
 
2.1 Styrelse 
 Ordförande  Gun-Britt Delsvik Svensson 
 Vice Ordförande Gunvor Tornéus 

Sekreterare  Gunvor Tornéus 
 Kassör  Ulla-Britt Åhrén 
 Studieorganisatör Britt Dahlgren  
 Ledamot  Kjell Lundmark  

Vice sekreterare Margareta Björk 
Ledamot   Sylvia Lennartsson 
Ersättare  Maritha Backlund 
 

2.2 Revisorer 
 Ordinarie  Anna-Lena Mellquist 
   Ingela Gyllesten 
 Ersättare  Pia Jäderklint 
 
2.3 Valberedning Gun Bohlin 
   Pia Hauan 
 
   
2.4 Övriga funktionärer 
 
 Informationsansvariga Ritha Lindh och Gun-Britt Delsvik Svensson   
  
 Medlemsansvarig Styrelsen 
  

Studie- och 
Programkommitté Britt Dahlgren 

Maritha Backlund   
  Gunvor Tornéus  

   Berit Olausson 
   Eivor Gustavsson 
    
 Kulturansvarig Margareta Björk 
    
 Ombud i samorg. Ritha Lindh 
 och kommunens Sylvia Lennartsson till okt 2023 sedan
 Pensionärsråd Gunvor Tornéus  
  

   
Kontaktansvarig Gun Nyman 



 
 
 
2.4 Övriga funktionärer, fortsättning 
 
 Reseansvarig Berit Olausson 

 
Trafikansvarig Berit Olausson 

    
 Ansvariga uthyrning Ulla-Britt Åhrén 
    
 Aktivitetsansvariga Gun Nyman, promenader 
   Lennart Nylén, boule 
 
 Försäkringsansvarig Ritha Lindh 
 
 IT-ansvarig  Kjell Lundmark 
 
 Värdar, öppet hus Styrelsemedlemmarna enl. schema: 
   den som har expeditionsansvaret den dagen 
 
 Värdar månadsmöte Sylvia Lennartsson 
   Britt Dahlgren 
 

Kaffekommitté Margareta Björk 
 månadsmöte Eivor Gustavsson 
   Gun Bohlin 
   Maarit Järvelä 

Britt Frödell 
Pia Hauan    

 
Tingshuscaféet Gun Nyman 

   Ing-Marie Lundgren  
   Erna Karlsson 
   Jan Olausson 
   Lars Johansson 
    
 Konsumentansvarig Sylvia Lennartsson 
 
 Lotteriansvarig Sylvia Lennartsson 
   Britt Dahlgren   
  
 Boulealliansen Karl-Axel Arkevall 
   Lennart Nylén  

 
3 Möten o Aktiviteter  
 
3.1 Styrelsemöten 

Styrelsen har under året haft åtta protokollförda styrelsemöten på 
Ågården. 

 
3.2 Månadsmöten  



 
Under året har vi haft åtta månadsmöten, ett årsmöte och ett höstmöte. 
De första mötena var i Tingshuset och sedan var vi i Equmeniakyrkan 
utom vid höststarten som var i Ågårdens trädgård. 
 
Mötena har inletts med aktuell information av vår ordförande Gun-Britt. 
Sedan har det varit underhållning av olika slag och kaffe med smörgås 
eller bulle. Vid ett flertal tillfällen har vi haft lotterier. 
I januari var det Lars-Erik Frendberg med son som sjöng och spelade för 
oss. I februari hade vi årsmöte med Ritha Lindh som ordförande. I mars 
hade vi en mycket uppskattad föreläsning ”Hälsa och välmående på 
äldre dar” med Gert Johansson, socionom, hälsovetare och krönikör. 
Seniorshoppen visade kläder i april med några medlemmar som 
mannekänger och i maj underhöll LUZ, vår egen Ukuleleorkester.  
Efter sommaruppehållet startade vi i Ågårdens trädgård i augusti med 
korvgrillning och Guitar man. I september hade vi en mycket uppskattad 
föreläsning av Lennart Palm ”Från gravallvarligt till dödskul”. Oskar 
Kjällgren, trubadur, underhöll oss med prat och örhängen från 60-talet i 
oktober och på höstmötet i november fick lyssna till LUZ igen och i 
december spelade kulturskolans saxofonister.  
 

3.3.1 Aktiviteter på Ågården  
Vi har haft ”Träffpunkt” vid 18 tillfällen under året då vi har fikat och 
samtalat om aktuella frågor. Ett underordnat tema under hösten har varit 
”bruksorten Hedefors”. 
I maj ordnade vi fika vid vår dansbana där Wättlebygdens spelmanslag 
spelade.  
Vi hade träff för nya medlemmar i september. 
PRO:s nationella friluftsdag genomfördes i vår trädgård med boule, 
lättgympa, poängpromenad och korvgrillning, kaffe och dopp. 
Birgitta Waldenborg, en författare från Lerum berättade och visade bilder 
från sin senaste bok ”I Kungsådrans spår” om Säveåns historia i oktober. 
LUZ, vår ukulelegrupp, skulle ordna en pubkväll för oss i november men 
fick flytta den till februari. 
 

3.3.2 Övriga aktiviteter 
Vi inledde året med att 68 medlemmar såg Lerums Revyns genrep. 
Våra medlemmar har dessutom fått möjlighet att se Stadsteaterns 
lunchteaterföreställningar vid fyra tillfällen på våren och fyra på hösten.  
En onsdag i månaden deltar vi i kaffeserveringen i Tingshuset som 
sektor Stöd och Omsorg ansvarar för. 
Under våren har vi gjort fyra studiebesök: Nilssons el- och 
teknikmuséum, GP, Hembygdsgården och Hillefors grynkvarn. Alla fyra 
var uppskattade! 
I maj ordnade Kulturskolan Tedans med Aspen Big Band och vår hjälp 
med förtäringen.  
Under året har medlemmar kunnat se film på Bio Vågen vid några 
tillfällen och två gånger har fortsatt till Ågården för att prata om filmen 
över en kopp kaffe. 
Några av medlemmarna deltog i PRO:s prisundersökning den 25/10. 

 
3.4 Distriktsmöten mm  

Vi har haft deltagare på träffar inom PRO distriktet Norra Älvsborg. 



 
I distriktsstyrelsen representeras vår förening av Ritha Lindh, 
sekreterare, Gun-Britt Delsvik Svensson, vice ordförande och Kjell 
Lundmark, ledamot och webbansvarig.  
Vi har deltagit i ABF sydvästra Götalands årsmöte. Även i ABF:s 
styrelser har föreningen varit representerad av Gun-Britt Delsvik 
Svensson och Ritha Lindh i både ABF sydvästra och i västra Götaland. 
Föreningen representeras också i PRO Riks styrelse genom Gun-Britt 
Delsvik Svensson. Gun-Britt Delsvik Svensson och Ritha Lindh 
representerar distriktet i Delregionala nämnden Väst. 
 

3.5 Samorganisation Lerum 
Samorganisationen består av PRO Lerum och PRO Skallsjö. 
Den 17 april anordnade PRO tillsammans med Demensföreningen och 
Lerums kommun en mässa om Välfärdsteknik i Equmeniakyrkan, Floda. 
Mässan som innehöll både föreläsningar och utställningar var välbesökt. 
I december samlades PRO, SPF och RPG för att svara på en remiss 
från Lerums kommun avseende “Bestämmelser för pensionssamrådet i 
Lerums kommun”. Vi har även arrangerat resor tillsammans. 
 

4 Verksamheter 
 
4.1 Bildning och studier  
 I samarbete med ABF har vi bedrivit ett antal studiecirklar. 

Bland dem kan nämnas läs och res, ukulele, spanska, läsecirkel och 
qigong.  

 
4.2 Friskvård  

Vi har fortsatt vår satsning på friskvård genom veckovisa promenader.  
Vi spelar också boule både inomhus och utomhus, 2 resp. 3 gånger per 
vecka. Vi har grupper med qigong och gymnastik. I dessa aktiviteter har 
uppemot 70 personer deltagit.  

 
4.3 PRO kontakt 

Gun Nyman är ansvarig för PRO kontakterna. 
 
4.4  Resor   

I maj gjorde vi en resa med buss runt om i Västergötland där Agneta 
Sporsén guidade oss. Vi besökte bland annat Husaby kyrka och källa.  
I september åkte vi buss i ”Evert Taubes fotspår” genom Bohuslän i 
sällskap med Lilla Bandet och en guide – en kulturresa. 
Den 21 november tog vi bussen till shopparnas Mekka – Ullared. 

 
4.5 Kultur mm 

Föreningens medlemmar har haft möjlighet att uppleva Göteborgs 
stadsteaters lunchteaterföreställningar vid åtta tillfällen under året. 
En stor grupp hade planerat teaterresa till Malmö den18-19 november för 
att se ”É dé det här du kallar kärlek?” Tekniska problem på teatern 
gjorde att resan fick skjutas upp till januari. 
Under några tillfällen har medlemmarna haft möjlighet att gå på bio 
tillsammans på Bio Vågen. 
Båda våra resor i maj och september var verkliga kulturupplevelser! 

 
.6 Sociala frågor 



 
Vi har aktivt bevakat frågor som rör äldre. Detta genom våra 
representanter i PRO Norra Älvsborgs distriktsstyrelse och i 
samorganisationen PRO Lerum. Vi är representerade i Lerums 
kommuns pensionärssamråd och i Delregionala nämnden Väst. Våra 
representanter på dessa sammankomster har varit Gun-Britt Delsvik 
Svensson, Ritha Lindh och Sylvia Lennartsson.  
Gun-Britt och Ritha är dessutom ledamöter i distriktets sociala kommitté.  

 
4.7  IT och Hemsida (www.pro.se/Lerum) 

Vår IT-ansvarige Kjell Lundmark uppdaterar kontinuerligt vår hemsida.  
Kjell Lundmark ansvarar också för distrikt Norra Älvsborgs hemsida. Han 
och Ritha Lindh är båda ledamöter i distriktets IT-kommitté. 

 
4.8 Övrigt  

Ukulelegruppen, LUZ  
Ansvarig för ukulelegruppen LUZ är Hans Alvebratt och LUZ har 15 
medlemmar. Gruppen har övat regelbundet varje vecka under året och 
dessutom haft några framträdanden. 
Boulesektionen  
Träningarna har förlagts till onsdagar och fredagar under 
inomhussäsongen. Utomhus spelar vi även måndagar och ca.70 aktiva 
spelare har deltagit. Tyvärr har vi förlorat vår inomhushall eftersom 
kommunen rivit den gamla för att bygga nytt. Inget realistiskt alternativ 
har erbjudits. Ansvarig för boulen är Lennart Nylén. 
Dansbanan 
Renoveringen av dansbanan har blivit klar så att vi kan använda den till 
dans. Den officiella invigningen har vi fått skjuta på till våren 2024. 

 

5 Ekonomi  

Vi har arbetat intensivt tillsammans med vår revisor och kommunen för 
att förbättra den ekonomiska situationen. Vi har nu kommit fram till en 
bra överenskommelse med kommunen som underlättar utgifterna för 
hyra och el. 
Som framgår av redovisningshandlingarna hade vi under året intäkter på  
296 457 kr. Kostnaden var 229 819 kr. Detta ger ett överskott för 2023 
på 66 638 kr. Kassör är Ulla-Britt Åhrén 
 
Förslag till resultatdisposition  
Styrelsen föreslår att årets överskott balanseras i ny räkning. 

 

6 Avslutning och underskrifter 

 
Slutord 
Inför 2024 kraftsamlar vi för att kunna få ha de bästa förutsättningarna 
och att kunna fortsätta med vår verksamhet på Ågården. Vi vill kunna 
hantera årsrika människor erfarenhet 

Under året som varit har vi haft planerade medlemsmöten och 
underhållning för att leva upp till att PRO skall vara en plats fylld av 
möjlighet och en dörr till kunskap.  

Vi ska ha samma drömmar om att medlemmarna skall känna sig hemma 
i PRO 

Vi ser med förväntan emot 2024 och under 2024 fyller vi 80 år, 



 
Styrelsen vill nu tacka alla medlemmarna för engagemang under 2023. 

 
 

  Lerum den 28 februari 2024 
 
 
 

Gun-Britt Delsvik Svensson Gunvor Tornéus 
 
 
  

Britt Dahlgren  Ulla-Britt Åhrén 
 

   
 

Kjell Lundmark   Margareta Björk 
 
 
 
Sylvia Lennartsson   



Resultaträkning 2023 2023 2022

Kaffe medlesavg ,Pro skraplott 48 236 48 164

Uthyrning 64 090 42 380

Cirklar 18 175 15 875

Boule 14 100 13 650

Aktiviteer 8 918 1 758

Kommunbidrag 121 533 114 465

Bidrag ABF, Sparbanken Annonser,månadslotterit 19 977 10 370

INTÄKTER 295 029 246 662

Inköp mtrl, ABF avgift 13 571 8 477

Hyra + plus el för dec 22 150 914 214 471

Städ 12 950 23 850

Övr kostn fatighet,PRO Lotter 7 764 10 694

Programvara.Kurs, kontorsmrtl 4 050 3 337

Trycksaker porto 13 821 7 983

Möteskostnder 7 608 20 595

Styrelsekost -212 112

Data och telef 14 265 16 311

Övrig kostn, bankkostn, bilersättn 5 089 3 063

KOSTNADER 229 820 308 893

Rörelse resultat 65 209 -62 231

Ränteintäkter 1 429 157

Resultat efter finansiella poster 66 638 -62 074




